
5.3 Beantwoording commissievragen Leefbaar Huizen aan het college m.b.t. Prestatieafspraken de 
Alliantie 
 
 
1. Pagina 1: Afspraken “de door de gemeente aangewezen (potentiële) ontwikkellocaties worden 
onder andere met de Alliantie besproken en de mogelijkheden voor ontwikkeling beoordeeld”  
Welke locaties zijn dat?  
Welke mogelijkheden per locatie zijn er besproken?  
 
Antwoord: 
Het gaat om een lijst van 27 mogelijke kansrijke bouwlocaties die op 30 september 2019 door de 
raad is vastgesteld. Er zijn al enkele gesprekken met de Alliantie geweest. Dit betrof uitsluitend 
gemeentelijke locaties. Het betreft de locaties p-terrein Oostermeent, Trompstraat en Jan van 
Galenstraat. Concrete plannen zijn echter nog niet beschikbaar. 
 
 
2. Wanneer kunnen we de nieuwe WMO-afspraken verwachten?  
 
Antwoord:  
Periodiek (ten minste jaarlijks) vinden er gesprekken plaats tussen de Alliantie en ambtenaren van de 
gemeente om Wmo gerelateerde zaken op elkaar af te stemmen. Zo nodig leidt dit tot 
geformaliseerde afspraken. Zo zijn de mondelinge afspraken over het aanbrengen van deurdrangers 
in algemene ruimten van complexen van de Alliantie in 2020 via een collegebesluit geformaliseerd. 
Hierdoor kan de Alliantie gebruik maken van haar eigen leveranciers met wie onderhoudscontracten 
zijn afgesloten, ook wanneer deze geen regionaal inkoopcontract hebben. 
 
 
3. Hoe kan het dat de raad meerdere malen om deze prestatieafspraken heeft gevraagd? En dat de 
Raad deze krijgt na het persbericht.  
 
Is het niet beter of handiger dat na het in procedure nemen en het gelijktijdig verstrekken aan de 
raad van de gegevens er daarop een persbericht volgt? Nu heeft de raad desbetreffende informatie 
nog niet. Leefbaar Huizen vindt dat gezien de transparantie en eventuele vragen van inwoners aan de 
gemeenteraadsleden niet wenselijk en verzoekt het college hier in het vervolg rekening mee te 
houden, de ambtenaren hiervan op de hoogte te stellen en dit onderdeel te laten zijn van de 
werkwijze.  
 
Antwoord: 
Het is een goed gebruik dat bij ‘belangrijke zaken’ de raad eerder geïnformeerd wordt dat de pers. 
Op woensdag 6 mei 2020 is eerst het persbericht verstuurd naar de raad en pas daarna (op dezelfde 
dag) de prestatieafspraken. De volgorde van verzending had anders gemoeten. Het college zal hier 
voortaan rekening mee houden. 
 
 
 
Wethouder Bert Rebel 
 


